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Svečanom sjednicom Gradskog vijeća obilježen je Dan Grada Varaždinske Toplice, što je, 

osim za osvrt na proteklo jednogodišnje razdoblje i realizirane projekte, bila prilika i za 

zahvalu najzaslužnijim građanima koji su svojim radom i djelovanjem doprinijeli razvoju 

čitave lokalne zajednice.

Svečanu sjednicu otvorila je predsjednica Gradskog vijeća Ljubica Nofta koja je naglasila 

kako je u protekloj godini donesen niz odluka kojima žele poboljšati kvalitetu života grada. 

Pri tome je posebno izdvojila odluku o Izmjenama i dopunama Prostornog plana uređenja 

grada.

Između ostalog, istaknula je kako se intenzivno radi na izgradnji novog dječjeg vrtića koji je

u fazi projektiranja, novoj sportskoj dvorani kao i proširenju istočne zaobilaznice za koju je 

Grad otkupio zemljište.



Gradonačelnica Grada Varaždinske Toplice Dragica Ratković istaknula je samo dio 

rezultata njihovog nepokolebljivog rada i velikog truda u protekloj godini.

- Naše Toplice, korak po korak, dan za danom, uistinu postaju pravi mali gradić, mala oaza

obiteljskog života, mjesto gdje će obiteljima, djeci, mladima, ali i svim ostalim 

generacijama biti zadovoljena većina potreba u življenju kvalitetnog života - rekla je 

gradonačelnica Ratković posebno spomenuvši napredak na području formiranja velikog 

urbanističkog iskoraka - Smart kvarta, unutar koje se upravo završava projektiranje novog 

objekta dječjeg vrtića optimalnih smještajnih kapaciteta. Ujedno podsjetila je i na otvorenje 

Nacionalnog rehabilitacijskog centra za osobe s bolestima i oštećenjima kralježnične 

moždine, te na brojne realizirane projekte.

Na području grada u protekloj se godini odrađeni su mnogi projekti prometne 

infrastrukture. Grad je sudjelovao u financiranju dječjih vrtića, osobnih asistenata djece s 

razvojnim teškoćama, produženog boravka, stipendiranju studenata, dodijeljene su 

naknada za novorođenčad, a to su i ostale pronatalitetne mjere kojima se želi podići 

kvaliteta života građana.

Župan Varaždinske županije Anđelko Stričak naglasio je kako Varaždinske Toplice iza 

sebe imaju povijesnu godinu s cijelim nizom investicija.

- Podsjetio bih samo na realizaciju projekta o kojem se pričalo 30-tak godina – Spinalni 

centar kojeg je otvorio predsjednik Vlade RH Andrej Plenković. Početkom godine u rad je 

pušten pročistač, a nedavno je potpisan i ugovor o projektiranju školsko-sportske dvorane.

Preko ŽUC-a sanirano je nekih 5 klizišta, obnovljene su dvije ceste - izjavio je župan 

Stričak.

Na uspjesima gradskom vodstvu kao i građanima Novog Marofa čestitali su i saborski 

zastupnik i gradonačelnik Siniša Jenkač te gradonačelnik Grada Novalje Ivan Dabo, a 

svečanoj sjednici prisustvovao je i predsjednik Županijske skupštine Varaždinske županije 

dr. sc. Josip Križanić.

Svečana sjednica bila je i prilika za zahvalu najzaslužnijim građanima koji su svojim radom

i djelovanjem doprinijeli razvoju čitave lokalne zajednice pa je tako nagradu za životno 

djelo dobio ravnatelj Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju Varaždinske Toplice 



Denis Kovačić koji je rekao kako je dobivanje nagrade poticaj i obaveza biti još bolji te 

uložiti još više truda radu daljnjeg napretka.

Nagradu Grada Varaždinske Toplice za iznimna postignuća u proteklom jednogodišnjem 

razdoblju dobili su Teo Bartolec i dioničko društvo Plodine, dok je nagrada za doprinos 

ugledu i promociji Grada Varaždinske Toplice u zemlji i svijetu otišla Stolariji i pilani 

Ratković.

Zahvalnice Grada Varaždinskih Toplica uručene su prečasnom Stjepanu Mostečaku, Nikoli

Hlebecu, Tomislavu Mikulčiću, Valentu Juršetiću te DVD-u Leskovec, dok su nagrade 

Grada Varaždinskih Toplica dobili osnovnoškolci Petar Kukec i Iva Plišo te studentica Mirta

Košćak.














